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Nyilvános ülés 

 

 

 

Készült a Jogi és Közbeszerzési Bizottság 2020. február 24-én (hétfő) 16:00 órakor 

megtartott rendes ülésének nyilvános ülésén, a Budapest Főváros XI. kerület Újbuda 

Önkormányzata Polgármesteri Hivatal (Bocskai út 39-41.) I. em. 114. sz. tárgyalóban. 
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Dr. Bács Márton elnök 

Keller Zsolt alelnök 
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Janás Ferenc bizottsági tag 
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Soltész Erika igazgató 
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Dr. Molnár Tamás referens 

Dr. Kiss Judit bizottsági titkár 
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Az ülést dr. Bács Márton, a Bizottság elnöke vezette. 

 

Dr. Bács Márton:  

Szeretettel köszöntöm a Bizottság tagjait, illetve a megjelenteket, akkor megkezdenénk a Jogi 

és Közbeszerzési Bizottság mai ülését. Megállapítom, hogy a Bizottság 8 taggal 

határozatképes. A jegyzőkönyv-hitelesítő személyére dr. Farkas Csaba Sándor személyében 

teszek javaslatot, aki ezt el tudja fogadni az, kérem igennel szavazzon. 

Köszönöm szépen. A Bizottság 7 igen szavazattal, 1 tartózkodással a jegyzőkönyv-hitelesítő 

személyét megválasztotta – remélem nem én nyúltam mellé. 

 

 

7/JKB/2020. (II. 24.) Határozat 

 

Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata Jogi és Közbeszerzési Bizottsága 7 

igen szavazattal, ellenszavazat nélkül, 1 tartózkodással úgy határozott, hogy a mai ülés 

jegyzőkönyv-hitelesítőjének dr. Farkas Csaba Sándort megválasztja. 

 

Határidő:  2020. február 24. 

Felelős: dr. Bács Márton elnök 

 

 

Dr. Bács Márton:  

A mai napirendekre a meghívóban szereplővel azonos módon teszek javaslatot, azzal, hogy az 

előterjesztő jelezte, hogy a Parkolási koncepció elfogadása az bizonyos szempontból 

tévedésből került a napirendi javaslatok közé, merthogy az volt az elképzelés, hogy már a 

majdan ezt működtető társaság alapító okiratával együtt lehet majd tárgyalni, ezért fölvetem, 

hogy esetleg vegyük le napirendről. Hogyha ragaszkodik hozzá a Bizottság, akkor persze 

fogjuk tárgyalni – nem akarom én ezt meghekkelni – de nem muszáj most ezt nekünk 

tárgyalni, legalábbis Hintsch Alpolgármester Úr ezt jelezte, hogy ez volt a koncepcionális ok, 

hogy idekerült, de ez most nem így lett, úgyhogy csak akkor tárgyaljuk, hogyha nagyon 

szeretnénk. Tehát most teszek akkor egy olyan javaslatot, hogy vegyük le napirendről – még 

nem kell szavazni – hogyha ezzel a Bizottság egyetért, akkor majd ezt megfelelő módon 

megszavazzuk. Tehát ezt most így jeleztem, a napirenddel kapcsolatban kérdés, észrevétel 

egyébként ezen felül van-e? Nincsen. Akkor először a módosítóról szavazzunk, tehát arról, 

hogy akkor vegyük le a 3-as napirendi pontot – Parkolási koncepció elfogadása – a 

napirendről, aki ezt el tudja fogadni, igennel szavazzon, mindenki más másképp, most kérem 

szépen a szavazatokat. 

Köszönöm szépen, a Bizottság 7 igen szavazattal, 0 nem szavazattal és 1 tartózkodással a 3-as 

napirendi pont tárgyalását levette a napirendről. Aki ezért jött ma el, attól elnézést kérek. 

 

 

8/JKB/2020. (II.24.) Határozat 

 

Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata Jogi és Közbeszerzési Bizottsága 7 

igen szavazattal, ellenszavazat nélkül, 1 tartózkodással úgy határozott, hogy a 3. napirendi 

pont tárgyalását leveszi a napirendről. 

 

Határidő:  2020. február 24. 

Felelős: dr. Bács Márton elnök 
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Dr. Bács Márton: 

És akkor ezzel a módosítással most egyben a napirendről kérem a szavazatokat, most. 

Köszönöm szépen, a mai napirendet – módosítással együtt – Bizottság 8 igen szavazattal, 0 

nemmel és 0 tartózkodással elfogadta. 

 

 

9JKB/2020. (II.24.) Határozat 

 

Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata Jogi és Közbeszerzési Bizottsága 8 

igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül úgy határozott, hogy a mai ülés 

napirendjeként az alábbi módosított napirendi pontokat elfogadja. 

Nyilvános ülés: 

1. Újbuda Önkormányzata 2020. évi költségvetési rendelete 
 Előterjesztő: dr. László Imre polgármester 

 Előkészítő: Pénzügyi és Költségvetési Igazgatóság – Soltész Erika 

2. A Képviselő-testület és szervei Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

rendelet módosítása  

 Előterjesztő: dr. László Imre polgármester 

 Előkészítő: Vargáné dr. Kremzner Zsuzsanna jegyző 

Zárt ülés: 

3. A Közbeszerzési Szabályzat módosításának véleményezése 
 Előterjesztő: dr. László Imre polgármester 

 Előkészítő: Jegyzői Igazgatóság – dr. Téglási László 

4. Vállalkozási szerződés parkolás üzemeltetési szolgáltatás ellátására 43 db 

parkolójegy kiadó automata tekintetében - eredmény megállapítása 

 Előterjesztő: dr. László Imre polgármester 

 Előkészítő: Városgazdálkodási Igazgatóság – Büki László 

 

Határidő:  2020. február 24. 

Felelős: dr. Bács Márton elnök 

 

 

(16:09-kor Németh Gyöngyvér Valéria az ülésre megérkezett) 

 

 

Dr. Bács Márton: 

Akkor az első napirendi pontra térnénk rá, ez Újbuda Önkormányzata 2020. évi költségvetési 

rendelete. Az előterjesztőnek megadom a szót, tessék parancsolni. 

 

 

Soltész Erika: 

Tisztelettel köszöntöm a Bizottságot, Elnök Urat! Nem tudom, hogy mennyire igénylik, hogy 

mennyire hosszan és bőven beszéljek én a költségvetésről; azért azt gondolom, hogy egy 
eléggé terjedelmes anyag ez, nemcsak most, hanem mindig is, és az előterjesztés szövegében 

összefoglaltuk azokat a determinációkat, amik mentén készült a költségvetés. Igazából abból 

tudok idézni, illetve azt tudnám összefoglalni, ha és amennyiben kéri a Bizottság. 
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Dr. Bács Márton: 

Bizottság? Valamennyi összefoglalót kérünk szépen, igen. 

 

 

Soltész Erika: 

Igen. Jó, hát összefoglalóan azt tudom elmondani, hogy a költségvetés készítése az előző évek 

megszokott ütemében és az előző évek megszokott és hadrendbe állított szabályzata alapján 

történt. Működési hiányt most sem terveztünk a költségvetésbe, nem is lehet, tehát a 

költségvetésünk egyensúlyban van. Az intézmények költségvetésével azt tudom elmondani, 

hogy megtörtént ennek az egyeztetése és a tervezés legelején kiküldésre került nekik egy 

tervezési útmutató, amiben meghatároztuk azokat az elveket, amelyek mentén tervezni 

lehetett és kellett a költségvetést. Azt tudom elmondani, hogy az intézmények az igényeket, a 

benyújtott igényeiket megkapták, így beépült az intézmények költségvetésébe az újbudai 

pótlék – ami ugye tavaly került bevezetésre, tavaly még céltartalékon volt – illetve ugyanígy 

beépült a technikai dolgozóknak is a pótléka, kerületi pótléka az érintett költségvetésekbe. 

Tehát ezzel tudnak tervezni és ezzel tudnak gazdálkodni az intézményvezetők, már nyilván a 

hatálybalépést követően azonnal. A tervezett felújítások és beruházások tételesen szerepelnek 

– ezt mondja a jogszabály is – azt gondolom, hogy arról most nem igazán szeretnék beszélni, 

illetve csak annyiban érinteném, hogy ezek között a beruházások között nagyon jelentős az 

összege mindenképpen az áthúzódó beruházásoknak, áthúzódó beruházások kiadásainak, így 

például tudom említeni a Gyermek-egészségügyi Központot, tudom említeni azt az 

útfelújítást, azt az útberuházást, ami tavaly megkezdődött; hitel igénybevételével.  

 

(Technikai probléma miatt az előterjesztés nem hallható néhány percig.) 

 

Az Önkormányzat költségvetésében még azt tudom esetleg kiemelni, hogy összességében 

önkormányzati szinten 25, 6 milliárd Ft költségvetési bevétel várható. Mivel sok új képviselő, 

illetve külső bizottsági tag van itt, el szeretném mondani szakmai oldalról, hogy a főösszeg az 

tartalmazza a költség az adott évnek a költségvetési bevételeit és kiadásait plusz a 

finanszírozási bevételeket és finanszírozási kiadásokat is. Tehát mindig a tárgyévnek a 

bevétele és kiadása, azt úgy nevezi a jogszabály, hogy költségvetési bevétel és költségvetési 

kiadás. Tehát ezt ebben az évben fogjuk bevételezni és a kiadásokat teljesíteni belőle. Most 

ugye ebben az évben is, mint minden évben kiegészíti a forrásainkat az előző év vagy évek 

várható költségvetési maradványa. Ezt régen pénzmaradványnak hívtuk, most már 

költségvetési maradványnak mondja a jogszabály. Ebbe a költségvetési tervezetbe 3,6 

milliárd Ft-ot tettünk be, ezek nagy része kötött maradvány – 2,5 milliárd Ft kötött 

maradvány, tehát kötelezettségvállalással terhelt, valamilyen kötelezettségvállalással, 

szerződések, képviselőtestületi határozatok stb. – és van benne 1 milliárd forintnyi szabad, 

várható, becsült pénzmaradvány, költségvetési maradvány bevétel tervezve. Ezt majd 

meglátjuk májusban, amikor jön a zárszámadás, hogy ki tudjuk-e ezt még egészíteni szabad 

maradvánnyal, amikor megtörténik a teljes feldolgozása a kötelezettségvállalásoknak – 

intézményi szinteken is és önkormányzati szinten is. Tartalékokkal is számoltunk – elég 

jelentős összegű tartalékokkal – ez úgy gondolom, hogy az ésszerű és az óvatos gazdálkodás 

elvét szolgálja mindenképpen. Amit még elmondanék, az az iparűzési adó bevétel, tehát a 

forrásmegosztásos bevétel. Amikor januárban elvittük a Képviselő-testület elé, akkor 10,6 

milliárd Ft-ról tájékoztatott minket a Főváros, ez megváltozott, feldolgozták az év végi 

adóelőleg-kiegészítési bevallásokat és ennek eredményeképpen 234,5 millió Ft-tal több 

bevételt várhatunk forrásmegosztás címén, így tehát 10,8 milliárd Ft épült be az idei 

költségvetésünkbe ezen a jogcímen. Tartozik egy határozati javaslat is ehhez az anyaghoz, 
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amit kötelező jelleggel kell meghozni és ez gyakorlatilag a 3 éves kitekintő – azt hiszem 3 

évre szól – a stabilitási törvény írja elő. Igen a 3 éves kitekintő határozat az adósságot 

keletkeztető ügyleteknek a 3 éves kihatását kell rögzíteni és elfogadni, nekünk pedig ugye van 

adósságot keletkeztető ügyletünk, hiszen 2 db hitelünk van, volt és lesz egy darabig. 

Köszönöm szépen. 

 

 

Dr. Bács Márton: 

Köszönjük szépen, akkor a napirend vitáját megnyitom; kérdés, észrevétel? Parancsolj, Janás 

Ferenc. 

 

 

Janás Ferenc: 

Köszönöm a szót. Azt szeretném kérdezni, hogy a parkolásból származó bevételeket 

beállítottak-e erre az évre, illetve van-e kalkulált kiadási oldala annak az új cég és egyébként 

pedig az általunk most levett koncepcióban, de olvasható beruházásoknak, illetve ennek az 

igénye. Köszönöm. 

 

 

Dr. Bács Márton: 

Megadom a szót, Félegyházi Tamás Zsolt parancsolj.  

 

 

Félegyházi Tamás Zsolt: 

Nekem is csak egy értelmező kérdésem lenne, mivel átolvastam az anyagot és a segélyezéssel 

kapcsolatban csökkentek a tervezett összegek, merthogy átkerült a Kormányhivatalhoz? Erről 

valami bővebbet tudna mondani nekem? 

 

 

Soltész Erika: 

Akkor most mondhatom, ugye? Zöld van nekem. Parkolási bevétel, igen, terveztünk, erre az a 

válaszom, mégpedig bevételi oldalon kétféle bevételt tervezünk, sőt három soron szerepel. 

Parkolási bevételeknek a nettó összege 742,7 millió Ft-ban, illetve van egy nagyon régi 

ügyünk, egy 2010-es parkolási bevétel elszámolási ügyünk és ezen a jogcímen – ami 

egyébként bíróságon van az ügy – 112,3 millió Ft-ot várunk. Az ÁFA pedig a megfelelő 

ÁFA- soron van – tehát azt most így nem tudom megmondani – nem minden tétele ÁFA-

köteles, mert például a bírság az nem ÁFA-köteles. A kiadási oldalon pedig hasonlóan; van 

egyrészt a parkolási rendszerrel kapcsolatos kiadás 16 millió Ft – ez a 2010-es elszámolásból 

adódó, tervezett kiadási előirányzat – és parkolási rendszerrel kapcsolatos kiadások pedig 560 

274 000 Ft van tervezve. És akkor a harmadik dolog – amit ugye bevételeket, kiadásokat 

kérdezett, illetve azt, hogy a tervezett változtatások – ezzel kapcsolatban pedig a 6-os 

mellékleten szerepeltetünk egy olyan céltartalékot, aminek a neve „Parkolási feladatokkal 

kapcsolatos céltartalék” 100 millió Ft. Most ugye jön az anyag a Képviselő-testület elé és 

annak végrehajtását szolgálja ez, a szükséges mértékben természetesen. Szociális juttatások: 

hát igen, következő ezzel kapcsolatban a helyezet. Kigyűjtöttük 2014-re visszamenőleg, hogy 

milyen összegek kerültek tervezésre eredeti előirányzatként a költségvetésekbe. Csak 

mondom: 2014-ben 665 millió, ’15-ben 636 millió, ’15-ben befejeződött az, hogy a 

Kormányhivatalnak átadtuk a kötelező szociális segélyezési ügyeket – ugye jogszabály-
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módosítás kapcsán, ezt kötelező volt átadni. Tehát ekkor egy viszonylag egy nagyobbat 

csökkent az eredeti előirányzat, 2016-ban 491 millió volt, 2017-ben 426 millió, ’18-ban 426 

millió, ’19-ben pedig 425 millió. Ezek az előirányzatok a következőképpen teljesültek: nem 

megyek most vissza 2014-ig, de ki van nekem gyűjtve, most csak 2019-et említeném meg. 

2019-ben – ahogy mondtam 425 000 080,- Ft volt tervezve és ez 217.217.000,- Ft-ban 

teljesült. Ez azt jelenti, hogy ez az a szociális segélyezési mennyiség, amit a kollégák – tehát 

itt a Polgármesteri Hivatalon belül – a saját rendeletünk alapján – tehát önként vállalt 

feladatként – kifizettek, kifizettünk a rászorulóknak. Ehhez képest, nemhogy kevesebbet 

terveztünk volna, hanem ezt megfejeltük 51 millió Ft-tal és terveztünk 268 580 000,- Ft-ot. A 

másik anyagban, amit hozunk itt most – az utolsó költségvetési rendelet-módosítás, 2019-es – 

abban látszik, hogy ez az előirányzat, ez a 425 millió Ft-os előirányzat lecsökken 285 millió 

Ft-ra, azért mert ebből az előirányzatból átcsoportosítások történtek, nem szociális 

segélyezésre. Tehát nincs elvéve belőle, egyetlen forint sincs elvéve, hozzáigazítottuk az 

előirányzatot a korábbi évek tapasztalati adataihoz. Köszönöm szépen.  

 

 

Dr. Bács Márton: 

Köszönjük szépen. Mindjárt Rajmund, csak először megadom magamnak a szót, mert előbb 

jelentkeztem, itt látom. Szóval, volt szó arról, hogy a parkolási tervezett bevételek kapcsán, 

hogy van ez a /2010-es elszámolással kapcsolatban, de ugye amennyire én tudom, az egy 

olyan elszámolás, ahol a másik oldalnak is van követelése? Ha én jól tudom, magasabb, mint 

az Önkormányzat követelése a Centrum felé; hogy esetlegesen arra be van-e tervezve a 

költségoldalon valami? 

 

 

Soltész Erika: 

Arra a tartalék szolgálhat adott esetben, hogyha azt a bíróság megítéli, elég régóta húzódik 

ugye, 10 éve is tart már ez a per. 

 

 

Dr. Bács Márton: 

A per az még nem annyira, de az elszámolás igen. 

 

 

Soltész Erika: 

A per lehet, hogy nem, de az ügy maga igen. 

 

 

Dr. Bács Márton: 

Az ügy az igen, az 10 éves. Jó, köszönöm szépen. Rajmund. 

 

 

Mikrofonon kívüli hozzászólás; nem érthető. 

 

 

Dr. Bács Márton:  

Ez most az. Megnyitottam a napirend vitáját. Parancsolj.  
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Junghausz Rajmund: 

Köszönöm szépen a szót, Elnök Úr! Én azt szeretném megkérdezni, hogy klímavédelemmel 

kapcsolatban került-e bárhova, bármilyen, bármelyik sorba, bármilyen összeg? Ugye az egyik 

első ilyen nagy horderejű megnyilatkozása a jelenlegi Önkormányzatnak a klímakatasztrófa 

elkerülése érdekében valamilyen klímavédelmi akcióterv bevezetése, elfogadása volt és azt 

szeretném megkérdezni, hogy ezzel kapcsolatban mely sorokon lelhető, hol találhatóak meg 

azok az összegek és mekkorák is ezek, amik a klímavédelmet igyekeznek itt rendezni a 

kerületben? Köszönöm. 

 

 

Soltész Erika: 

Akkor mégiscsak kérdés volt. Nem tudom ezt megmondani így kapásból, hogy a kollégák 

ugye, akiktől begyűjtjük az igényeket, ki-mit tervezett klímavédelem céljára; így 

szövegszerűen beleírva a költségvetésbe nincs. De én azt gondolom, hogy erre a kérdésre 

válasz jöhet a testületi ülésen.  

 

 

Junghausz Rajmund: 

Vagy az Elnök Úr esetleg. (Mikrofonon kívüli hozzászólás) 

 

 

Dr. Bács Márton: 

Én nem abban vagyok jó. Viszont a Testületen lesznek olyanok, akik jók ebben. Egyébként 

szeretném megjegyezni, hogy a frissen levett parkolási koncepció is érintette ezt a kérdéskört, 

úgyhogy például az, hogyha arra van egy 5 forint 70 fillér félretéve a költségvetésben, az már 

részben szolgálja ezt a célt is, hiszen a parkolásnak az optimalizálása az már csökkenti a 

forgalmat és a forgalomcsökkenés a klímakatasztrófa ellen tesz valamennyit. Nos, nem tudom 

milyen sikerrel, de valamennyire kimozogtam; akkor, ha jól látom több kérdés, hozzászólás 

nincsen. Akkor határozathozatal következik, mely szerint a Jogi és Közbeszerzési Bizottság 

úgy határozott, hogy az Újbuda Önkormányzata 2020. évi Költségvetési Rendelete című 

előterjesztést a Képviselő-testületnek megvitatásra és elfogadásra javasolja, most kérem a 

szavazatokat. 

Köszönöm szépen! A Bizottság 6 igen, 3 nem szavazattal, 0 tartózkodással a határozati 

javaslatot elfogadta. 

 

 

10/JKB/2020. (II. 24.) Határozat 

 

Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata Jogi és Közbeszerzési Bizottsága 6 

igen szavazattal, 3 ellenszavazattal, tartózkodás nélkül úgy határozott, hogy az „Újbuda 

Önkormányzata 2020. évi költségvetési rendelete” című előterjesztést a Képviselő-

testületnek megvitatásra és elfogadásra javasolja. 

 

Határidő:  2020. február 27. 

Felelős: dr. Bács Márton elnök 

 

 

(16:23-kor Soltész Erika az ülésről eltávozott) 
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Dr. Bács Márton: 

Következő napirendi pontra térünk így rá. A Képviselő-testület és szervei Szervezeti és 

Működési Szabályzatáról - az előterjesztőnek köszönöm szépen – szóló rendelet módosítása. 

Csilla Parancsolj! 

 

 

Már Csilla Beatrix: 

Nagyon szépen köszönöm Elnök Úr! Üdvözlöm a Tisztelt Bizottságot! A Szervezeti és 

Működési Szabályzat módosítása – ahogy általában egyébként lenni szokott – több részből 

tevődik össze és ez most is így van. Ugye egyik alapvető módosítás az az építéshatósági 

feladatoknak a Kormányhivatalhoz való kerülése, vagy annak egy részének a 

Kormányhivatalhoz való kerülése miatti módosítás, szervezeti módosítás. Illetve bizonyos 

bizottsági hatáskörök – leginkább a nevelési területet érintően – rendezése került be, illetve 

néhány olyan módosítás az SzMSz-nek az egyéb szakaszaiba, ami a működés során merült föl 

és annak a korrigálása, vagy annak a módosítása. Ennyi, amit így előzetesen el szeretnék 

mondani, ugye itt, ami fontos még a szervezeti működés tekintetében, hogy az ábrák, a 

szervezeti ábrák, a hivatali szervezeti ábrák és annak a leírása, azok is módosulnak, illetve, ha 

bármi kérdés van, arra nagyon szívesen válaszolok, de igazából ennyi, amit így magáról az 

előterjesztésről el lehet előzetesen mondani. 

 

 

Dr. Bács Márton: 

Jó, köszönöm szépen! Kérdés, észrevétel? Napirend vitáját megnyitom. Miklós, parancsolj! 

 

 

Gyorgyevics Miklós: 

Köszönöm. Pusztán egy stilisztikai megjegyzés, tehát hogyha jól olvastam, akkor a Főépítész 

az ezentúl Főépítész-Igazgató elnevezésre módosul. Én stilisztikailag nem tartom ezt egy 

stílszerű megoldásnak, a Főépítész az évtizedek óta Főépítész és hát természetes, hogy 

mondjuk egy hivatali struktúrában van valamilyen helye, akár igazgató is lehet, ezt egy 

elnevezésben hozzátenni azt inkább szerencsétlennek tartom, mintsem szerencsésnek. 

Köszönöm. 

 

 

Dr. Bács Márton: 

Parancsolj! 

 

 

Már Csilla Beatrix: 

Főépítész Úr kérése volt ez a módosítás, mégpedig abból a szempontból kérte ezt a módosítást 

– pont, amit egyébként itt Gyorgyevics Úr megfogalmazott – hogy ugye a főépítészi státusz 

maga jelent bizonyos jogosultságokat és bizonyos lehetőségeket, függetlenül attól, hogy 

milyen szervezeti egység, vagy milyen szervezeti egységet vezet a főépítész. De pont azért, 

hogy ne nevezzük csak igazgatónak – hiszen egyébként igazgató lesz, igazgatóságot fog 

vezetni – és ne nevezzük csak főépítésznek – nyilván nem ezt a titulust fogja így használni – 

hanem ez mind a kettő, ez azt jelenti, hogy mind a kettő – akár vesszővel is el lehetett volna 

vagy bármilyen módon választani – tehát Ő majd aláírásában Főépítész és Igazgató, vagy 

Főépítész, Igazgatóként fog majd aláírni. Itt ez a lényeg, hogy azt jelzi, hogy Ő egyben 
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rendelkezik azokkal a végzettségekkel és azokkal a lehetőségekkel, amiben Ő Főépítészként 

is, Tervtanács Elnökeként stb. el tud járni. Igazából ez volt a célja a dolognak és ugye ez,  

ahol ez szerepel ott csak azt sorolja fel, hogy mik felelnek meg ennek a főosztályvezetői 

besorolásnak. Igazából ez egy technikai jellegű dolog és nem magának a munkakörnek 

igazából a megnevezése.  

 

 

Dr. Bács Márton: 

Köszönjük szépen. További elszánások. Jó, akkor határozathozatal következik, mely szerint a 

Jogi és Közbeszerzési Bizottság úgy határozott, hogy a Képviselő-testület és szervei 

Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló rendelet módosítása című előterjesztést a 

Képviselő-testületnek megvitatásra és elfogadásra javasolja, most kérem a szavazatokat.  

A Bizottság 9 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással elfogadta. Köszönjük 

szépen. 

 

 

11/JKB/2020. (II. 24.) Határozat 

 

Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata Jogi és Közbeszerzési Bizottsága 9 

igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül úgy határozott, hogy „A Képviselő-

testület és szervei Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló rendelet módosítása” 

című előterjesztést a Képviselő-testületnek megvitatásra és elfogadásra javasolja. 

 

Határidő:  2020. február 27. 

Felelős: dr. Bács Márton elnök 

 

 

Dr. Bács Márton: 

Következő napirendi pont a 4-es, ami ilyen módon a 3-assá avanzsált elő. 

(mikrofon kikapcsolt) 

 

 
(Az ülés zárt üléssel folytatódott.) 

 

 

Budapest, 2020. február 24. 

 

 

A jegyzőkönyv elkészült: 2020. március 3. 

A jegyzőkönyv aláírásának ideje: 2020. március     . 

 

 

Jegyzőkönyv-hitelesítők: 

 

 

 ……………………………. ……………………………… 

 Dr. Bács Márton Dr. Farkas Csaba Sándor 

 elnök jegyzőkönyv-hitelesítő 


